
Město Nový Jičín
Zápis č. 6/2019 

ze schůze Osadního výboru  ZM Nový Jičín m. č. Loučka, 
konaného dne 13. června 2019 v 18 hod. v zařízení U chovatelů Loučka.

Jmenný seznam členů výboru: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Jaroň, P. Liška,        
                                                     H. Micková, L. Pístecký, J. Šimíček, M. Štěpánová, J. Knop
Přítomní členové: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, L. Pístecký, J. Šimíček, 
                               M. Štěpánová  
Nepřítomní členové omluvení: P. Liška, H. Micková 
Nepřítomni členové neomluvení: J. Knop, P. Jaroň
Hosté: p. Petra Orlitová - ZO ČSCH Loučka (v záležitosti programu akce Den Loučky)          
Při zahájení schůze bylo přítomno: 7 členů z celkového počtu 11 členů osadního výboru.
Osadní výbor je usnášeníschopný. 

Zahájení:
Schůze  byla zahájena předsedou Osadního výboru panem Jaroslavem Kotasem, který 
přivítal přítomné členy a seznámil je s programem jednání, který byl schválen bez 
připomínek. 

I. Schválení programu 
Předseda  OV předložil  přítomným návrh programu jednání,  který  byl  schválen  bez
připomínek. 
Program:
I.             Schválení programu schůze
II.    Kontrola minulého zápisu
III.    Kontrola usnesení
IV.    Zhodnocení veřejná schůze s občany
V.    Akce Den Loučky - kontrola připravenosti
VI.    Informace z jednání ZM
VII.    Různé

Usnesení.
6./ I.  - Osadní výbor schvaluje navržený program jednání.
Hlasování: pro: 7, proti: 0,  zdržel se: 0,  usnesení bylo přijato.

II. Kontrola zápisu z     minulého jednání 
Předseda p. Kotas  provedl kontrolu zápisu z minulého jednání,  který všichni členové OV
obdrželi e-mailem. Přítomni nevznesli k zápisu žádné připomínky. 
Usnesení.
6./ II.  - Osadní výbor schvaluje zápis z minulé schůze OV č. 4/2019 ze dne 23. 5. 2019
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0,  usnesení bylo přijato.

III. Kontrola usnesení  
Předseda OV p. Kotas provedl kontrolu usnesení.
2/V./2,b - řešení požadavků OV.  
- požadavek na odstranění suchých větví na stromech v oblasti sídliště kolem ul. Na Lani a
  za domy směrem ke garážím Tvarstavu. Plnění: zatím nebyla ze strany OV prověřena na 
  místě oprávněnost požadavku,  jak požadovala Ing. Kubálková z OŽP MěÚ - úkol trvá



- odstranění dvou plakátovacích  ploch u chodníku vedle domu Na Lani 267 (směrem 
   k cyklostezce), které jsou velmi nebezpečné při sáňkování dětí z přilehlého svahu. 
   Plnění  : požadavek zaslalo OMI MěÚ majiteli plakátovacích ploch, dosud není reakce
- požadavek na celoroční zpřístupnění školního hřiště i asfaltové plochy u ZŠ Dlouhá ze
  strany od sídliště zejména pro děti. Plnění:  OV obdržel stanovisko OŠKS MěÚ a 
   zástupkyně  ředit. ZŠ Dlouhá. K tomu se písemně vyjádřil člen OV p. Pístecký s návrhem 
   na řešení, který přítomni po diskuzi schválili, návrh bude zaslán se zápisem na OŠKS 
   MěÚ
2/V./2,e)
- požadavek na provedení očištění přístřešků na autobusových zastávkách od soli s nátěrem   
  kovové konstrukce. Plnění: zatím neprovedeno 
3./IV. - Osadní výbor navrhuje svolat v Loučce ve 2. pol. 2019 společné jednání s odborem 
              dopravy MěÚ event. s DK  RM k řešení dopravní situace vč. parkování v prostoru 
              sídliště. Plnění: úkol trvá
3./VIII. 
- přes majitele bývalého  pozemku p. Petřeka (převedeno na jeho dceru JUDr. Alenu 
  Blažkovou)  zajistit odstranění či provedení úpravy-průklestu náletových křovin u pozemku 
  parc. č. 698/1, k. ú. Loučka  ul. Za Humny zasahujících do této komunikace. Plnění: podle 
  optického zjištění na místě již bylo provedeno pravděpodobně TSM, ale ne zrovna 
  odborně ! 
Usnesení.
5./III. - Osadní výbor
a) bere na vědomí kontrolu usnesení
Hlasování: pro:7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato
b) ukládá předsedovi a p. Elicerovi provést fyzickou kontrolu oprávněnosti požadavku na 
     odstranění suchých větví ze stromů na sídlišti (fotografie) se zasláním na OŽP p. 
     Kubálkové, úkol trvá.
Hlasování: pro:7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.
c) bere na vědomí stanovisko OŠKS MěÚ a zástupkyně ředitel. ZŠ Dlouhá k využívání 
    školního hřiště i asfaltové plochy u ZŠ Dlouhá ze strany od sídliště zejména pro děti
Hlasování: pro:7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.
d) doporučuje OŠKS MěÚ zabývat se přiloženým doporučením k využívání školního hřiště 
   při ZŠ Dlouhá
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1, usnesení bylo přijato.
e) opakovaně požaduje kompletní očištění přístřešků event. nátěr kovových konstrukcí na 
autobusových zastávkách v m. č. Loučka - viz. usnesení  2/V./2,e)
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1, usnesení bylo přijato.

IV. Zhodnocení veřejná schůze s     občany
Předseda OV p.  Kotas provedl  zhodnocení  veřejné  schůze,  která  se uskutečnila  dne 23.
května v zařízení chovatelů a zúčastnilo se jí asi pětadvacet občanů a vedoucí představitelé
města a rozhodujících odborů MěÚ. Po zprávě předsedy OV o činnosti OV za uplynulý rok a
nově  zvoleného  OV  od  ledna  2019  si  přítomni  vyslechli  informaci  starosty  města  o
uskutečněných akcích v Loučce v loňském a letošním roce (informace jsou přílohou tohoto
zápisu)  i s výhledem na rok 2020. Poté postupně přednesli přítomni občané své připomínky a
podněty na řešení některých záležitostí v m. č. Loučka, na většinu z nich reagovali přítomni
zástupci  města.  K  dalšímu  projednání  ze  strany  města  byly  vzneseny  následující
připomínky a návrhy:



▪ pan L.  
  Vznesl připomínku k špatném stavu kovové lávky přes Grasmanku na ul. Jičínské, kde hrozí
  chodcům při dešti a sněhu uklouznutí a způsobení úrazu, jeho další připomínka směřovala 
  k havarijnímu stavu podloží mostku z Jičínské na ul. Mlýnskou, které se rozpadá.  
▪ paní K. 
  Upozornila na situaci s pobývání nepřizpůsobivých občanů v domě či stodole na ul. Za 
   potokem, kde se konají „párty“, je tam hlučno a hrozí nebezpečí např. způsobení požáru. 
   O této situaci by  měla být informována majitelka objektu p. s požadavkem na sjednání 
   nápravy.
▪ pan Z.
  Vznesl dotaz k likvidaci náletových křovin podél místních komunikací 
▪ pan Č.
  Vznesl dotaz, zda budou TSM likvidovat na této ulici pařezy po pokácených stromech 
▪ pan  E.
   Vznesl požadavek na zakrytí pískovišť v prostoru sídlištní zástavby proti vniku psů či 
   koček, což může způsobovat zdravotní problémy dětem
▪ paní S.
  Vznesla připomínku k volnému pobíhání psů bez náhubku s možným ohrožováním občanů a
   zvlášť dětí s požadavkem na řešení ze strany MěP 
▪ pan Z.
  Vznesl připomínku k veřejnému osvětlení v Loučce, které je při silných větrech v některých
   částech Loučky poruchové a často zhasíná
▪ paní S.
  Připomínkovala špatně provedenou kanalizaci  za obchodem Hruška na ul. Za potokem, kde 
  mají postavený nový dům
Usnesení
6./IV. - a) Osadní výbor bere na vědomí informaci předsedy o uskutečněné veřejné 
                  schůzi 
             b) požaduje po MěÚ reagovat na výše uvedené připomínky a požadavky občanů 
                 s požadavkem na zpětné sdělení OV
Hlasování: pro: 7,  proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

5./V.  Akce Den Loučky - kontrola připravenosti.
Předseda  OV p.  Kotas  provedl  kontrolu  připravenosti  akce  Den  Loučky  (viz.  zápis
z jednání č. 5/19). 
Předseda OV shrnul, co je vše ze strany OV připraveno a to propagace na plakátech, hlášení
v městském  a  místním  rozhlase,  jednání  se  sousedem  areálu  chovatelů  p.  Malouškem
k toleranci  zábavy,  spolupráci  s MěP  a  průběžné  kontrole  akce  zejména  ve  večerních
hodinách, pro děti skákací hrad, vystoupení kouzelníka a malování na tvář. Další informace o
připravenosti  této  akce  doplnili  spolupořadatelé  (p.  Šimíček  -  Orel  -  mše  svatá  a  turnaje
v bowlingu a ve stolním tenisu vč. zakoupení cen) a p. Orlitová ZO Čs. chovatelů (hudba,
soutěže  pro  děti,  zakoupení  cen,  připravenost  areálu  a  prodej  občerstvení).  Na  základě
požadavku p. Orlitové, byla dohodnuta součinnost se členy OV při pořadatelství odpolední
akce u chovatelů, zejména dohled u skákacího hradu (p. Kotas, p. Hub, p. Dokulil, p. Pístecký
a  p.  Elicer).  V závěru  bylo  konstatováno,  že  akce  je  po  všech  stránkách  připravena,
vyúčtování  dotace  města  (faktury,  další  doklady)  bude  ze  strany  OV  a  spolupořadatelů
provedeno bezprostředně po skončení akce.



Usnesení
6./V. - Osadní výbor bere na vědomí informaci předsedy a spolupořadatelů o připravenosti 
            akce Den Loučky
Hlasování: pro: 7,  proti: 0,  zdržel se: 0,  usnesení bylo přijato.

VI. Předseda OV p. Kotas podal podrobné informace o výsledku 4. zasedání zastupitelstva
města,  zejména ke „stěžejním“ bodům tohoto jednání se zodpovězením dotazů přítomných
k některým záležitostem tohoto jednání. V závěru tohoto jednání ZM bylo na základě návrhu
OV ukončeno členství v  OV p. Jana Knopa s účinností od 1. 7. 2019 (nezúčastnil se žádného
z 5 jednání OV) a zároveň byl na návrh předsedy OV v souladu se zápisem z 5. jednání OV
schválen za člena OV od 1. 7. 2019  p. Adam Svojanovský.
Usnesení:
6./VI. - Osadní výbor bere na vědomí informaci předsedy o výsledcích 4. zasedání ZM vč. 
              informace o ukončení členství v OV p. Jana Knopa od 1. 7. 2019 a zároveň od tohoto
              termínu schválení p. Adama Svojanovského členem OV          
Hlasování: pro: 7,  proti: 0,  zdržel se: 0,  usnesení bylo přijato.
            
VII.  Různé 
- informace předsedy 
 - uskutečnila se akce OV s dotací města se spolupořadatelstvím organizace Orel a místní 
   mateřskou školou a to Dětský den - rozloučení s předškoláky 5. 6. s programem zábavnými 
   soutěžemi a závěrečným „pasováním“osmi předškoláků. Akce byla velmi úspěšná, 
   zúčastnilo se jí na 40 spokojených dětí a náklady z dotace města byly pořadateli     
   vyúčtovány
- po akci Den Loučky by se měla uskutečnit akce Ukončení prázdnin a to dne 30. 8. v areálu 
  chovatelů se spolupořadatelstvím ZO chovatelů s fin. dotací města 
Požadavky na město:  
- na zajištění odklizení vraku automobilu z prostoru pod krytým stáním (v kopci - černý 
  passant)
- oprava výdřevy ohraničující pískoviště na sídlišti s výměnou nebo doplněním písku včetně  
   možnosti jejich zakrytí
- na chemickou likvidaci dlažbou na chodnících a komunikacích prorůstajícího plevele 
Usnesení
6./VII. - a) Osadní výbor bere na vědomí informaci předsedy
               b) požaduje po MěÚ splnění „požadavků na město“
Hlasování: pro: 7,  proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

V závěru jednání poděkoval předseda OV přítomným za aktivní přístup k jednání. 
Bylo dohodnuto, že další schůze Osadního výboru se uskuteční až po prázdninách ve
čtvrtek dne 12. září v 18 hod. v Klubu seniorů.
Vzhledem k     termínu příští schůze OV, požádal p. Kotas přítomné o zaslání návrhů na
investice,  velkou  údržbu,  opravy,  na  kulturní  a  sportovní  akce  k     uplatňování  do
rozpočtu města na rok 2020 v     termínu do konce července 2019. 

 Zapsal: Jaroslav Kotas, předseda OV                  Novém Jičíně - Loučce dne 13. června 2019

Příloha - Prezenční listina 
              - Doporučení OV pro OŠKS MěÚ




